
- PROJEKT –  

/ostateczna wersja projektu w przygotowaniu/ 
 

PROTOKÓŁ NR XXVIII/2021 

Sesji Rady Gmina Kobierzyce 

z dnia 26 marca 2021 

 
XXVIII Sesję Rady Gmina otworzył o godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk 

Łoposzko. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Jarosław Zawisza 

1.Otwarcie Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXVIII Sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 13 radnych, Rada Gminy jest władna obradować i 

podejmować prawomocne uchwały. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy ktoś z państwa ma propozycje, uwagi 

do porządku obrad? Skoro nie ma, przystępujemy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Robert Sala 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 
Porządek przyjęto i wygląda on następująco: 

 

1. Otwarcie XXVIII Sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 
4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu w zakresie re-

alizacji opracowania studium planistyczno – prognostycznego dla projektu pn. „Poprawa jakości połączeń 



Dzierżoniowa i powiatu dzierżoniowskiego z Wrocławiem dzięki wznowieniu ruchu na linii kolejowej nr 310 

Kobierzyce – Piława Górna oraz odbudowie drugiego toru na odcinku linii kolejowej nr 285 Wrocław Główny 

– Kobierzyce” w celu uczestnictwa w rządowym Programie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruk-

tury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wrocławskiego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (instrument organowy w kościele parafialnym p.w. Bożego Ciała i NMP Czę-

stochowskiej w Wierzbicach ) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem Bożego Ciała i NMP w Wierz-

bicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym) 

dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ob-

szaru położonego przy ul. Kolejowej i Makowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej, Malinowej i Jeżynowej we wschodniej części wsi Wy-

soka. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-

domności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 
17. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2020 roku . 

18. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w  2020 roku. 

19. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2020 roku. 

20. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w 2020 roku. 

21. Raport z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny  w Gminie Kobierzyce na lata 2018-

2020. 

22. Interpelacje radnych. 
23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 
25. Wnioski i sprawy różne. 
26. Komunikaty Przewodniczącego. 
27. Zakończenie obrad.                                                                 

 
3. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łuko-

wicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 
4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informację o działaniach podej-

mowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 



Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik nr 

2/ 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

PRZECIW (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/529/2021 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2021 rok. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8)Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Adam 

Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

PRZECIW (5)Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz, Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/530/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobie-

rzyce. 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu w zakresie 

realizacji opracowania studium planistyczno – prognostycznego dla projektu pn. „Poprawa jakości połączeń 

Dzierżoniowa i powiatu dzierżoniowskiego z Wrocławiem dzięki wznowieniu ru-chu na linii kolejowej nr 

310 Kobierzyce – Piława Górna oraz odbudowie drugiego toru na odcinku linii kolejowej nr 285 Wrocław 

Główny – Kobierzyce” w celu uczestnictwa w rządowym Programie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu w za-

kresie realizacji opracowania studium planistyczno – prognostycznego dla projektu pn. „Poprawa 

jakości połączeń Dzierżoniowa i powiatu dzierżoniowskiego z Wrocławiem dzięki wznowieniu ru-

chu na linii kolejowej nr 310 Kobierzyce – Piława Górna oraz odbudowie drugiego toru na odcinku 

linii kolejowej nr 285 Wrocław Główny – Kobierzyce” w celu uczestnictwa w rządowym Progra-

mie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/531/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu 

w zakresie realizacji opracowania studium planistyczno – prognostycznego dla projektu pn. „Poprawa 

jakości połączeń Dzierżoniowa i powiatu dzierżoniowskiego z Wrocławiem dzięki wznowieniu ruchu 

na linii kolejowej nr 310 Kobierzyce – Piława Górna oraz odbudowie drugiego toru na odcinku linii 

kolejowej nr 285 Wrocław Główny – Kobierzyce” w celu uczestnictwa w rządowym Programie 

Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej – Kolej + do 2028 roku. 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wrocławskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wrocławskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/532/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wrocławskiego. 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisa-

nego do rejestru zabytków (instrument organowy w kościele parafialnym p.w. Bożego Ciała i NMP Często-

chowskiej w Wierzbicach ) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem Bożego Ciała i NMP w Wierz-

bicach. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (instrument organowy w kościele parafialnym p.w. Bożego Ciała i 

NMP Częstochowskiej w Wierzbicach ) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem Bożego 

Ciała i NMP w Wierzbicach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/533/2021 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

zabytku wpisanego do rejestru zabytków (instrument organowy w kościele parafialnym p.w. Bożego 

Ciała i NMP Częstochowskiej w Wierzbicach ) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem Bo-

żego Ciała i NMP w Wierzbicach. 



 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku wpisa-

nego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym) dla 

Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu Małym. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Tyńcu 

Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny 

w Tyńcu Małym..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Uchwała nr XXVIII/534/2021 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

zabytku wpisanego do rejestru zabytków (Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w 

Tyńcu Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Marii 

Panny w Tyńcu Małym. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Kolejowej i Makowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ob-

szaru położonego przy ul. Kolejowej i Makowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany Wro-

cławskie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/535/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego obszaru położonego przy ul. Kolejowej i Makowej w środkowo-wschodniej części wsi Bie-

lany Wrocławskie. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej, Malinowej i Jeżynowej we wschodniej części wsi Wysoka. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej, Malinowej i Jeżynowej we wschodniej części 

wsi Wysoka. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

BRAK GŁOSU (1)Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Uchwała nr XXVIII/536/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospoda-

rowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej, Malinowej i Jeżynowej we wschodniej 

części wsi Wysoka. 

  
14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łuko-

wicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Uchwała nr XXVIII/537/2021 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Jaszowice 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-

ności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-

domności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2021..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Uchwała nr XXVIII/538/2021 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobie-

gania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobierzyce na rok 2021. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy..  



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Uchwała nr XXVIII/539/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

 
17. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2020 roku . 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2020 roku ..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 
18. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 roku..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 
19. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2020 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2020 roku..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak  

BRAK GŁOSU (2)Wiesław Muraczewski, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 
 



20. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w 2020 roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2020 roku..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

 
21. Raport z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kobierzyce na lata 2018-2020. 

 

Głosowano w sprawie: 

Raport z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kobierzyce na lata 2018-

2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 
 

22. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Radna Elżbieta Regulska zadała pytanie do p. Wójta w sprawozdaniu z bieżącej działalności P. 

Wójt przedstawił jakie prace są wykonywane w rozbudowywanej szkole  Bielanach Wrocławskich 

czy tak jak było planowane na wrzesień 2021 rok czy będzie oddana do użytku część sportowa i 

socjalna czy będzie to uruchomione? 

Do pytania  odniósł się Rafał Krasicki Kierownik: dozymy z wykonawcą aby tak jak było 

pierwotnie ustalone tych terminów dotrzymać. 

 

Radna Elżbieta Regulska zadała pytanie do p. Wójta odnośnie komisariatu policji już 10 lat temu 

zmodernizowaliśmy ten budynek i przekazaliśmy żeby Policja mogła tam funkcjonować zabiegamy 

od paru lat żeby komisariat mógł działać, znowu przekazaliśmy dotacje na modernizację i 

wyposażenie a dalej na dzień dzisiejszy tego komisariatu nie ma. W Smolcu posterunek został 

otwarty. Kiedy u nas w Kobierzycach będzie uruchomiony komisariat? 

Do pytania odniósł się Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: według oświadczenia 

Komendanta miejskiego z przed miesiąca miało mieć to miejsce do końca kwietnia ze względu na 

pandemie nie wiem czy ten termin podtrzyma. Będę dzisiaj dzwonił do Komendanta i powiem, że 

takie pytanie zostało zadane na sesji. 



 

Radny Adrian Łukowicz zadał pytania dotyczące: 

1. Przejście dla pieszych w stonę torów wyścigów konnych. 

2. Pytanie mieszkańców z ul. Lipowej czy istnieje możliwość oczyszczenia terenu starego 

parku żeby można było korzystać z tego terenu. Wiemy że teren jest prywatny ale jest dosyć 

zaniedbany.  

Odpowiedzi na pytania udzielili : Zastępca Wójta Piotr Kopeć oraza Piotr Ligas Kierownik. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: możemy jedynie wezwać właściciela do uprzątnięcia parku co nie 

będzie jednoznaczne z możliwością korzystania z tego parku ze względu na to że to jest teren 

prywatny. 

Piotr Ligas Kierownik; mamy już projekt organizacji zmiany ruchu odnośnie przejścia dla pieszych 

i będziemy już przystępować do realizacji tego zdania. 

 

Radny Czesław Stadnik zadał pytanie odnośnie kolei staramy się o pozyskanie terenu od kolei pod 

parking. Drugie pytanie dotyczy co z peronemi budynkiem stacyjnym? 

Odpowiedzi na pytania udzielili : Zastępca Wójta Piotr Kopeć oraz Rafał Krasicki Kierownik. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Odnosnie budynku to jest własność prywatna i kolei i nie dotyczy 

kontraktu odnowy toru kolejowego. Pracownik z urzędu Monika Śliwińska ma pomóc poszukać 

dofinansowania na ten budynek. 

Rafał Krasicki Kierownik: kilka miesięcy temu spotkaliśmy się z przedstawicielami którzy 

inwestuja w linie kolejową odnośnie terenów które przylegają do stacji. 

 

Radny Adrian Łukowicz proszę wezwac własciciela parku do uprzątnięcia terenu i wykorzystaniu 

w tym temacie możliwości którymi dysponuje gmina. Odnośnie przejścia dla pieszych jaki jest 

orientacyjny termin wykonania tego przejścia dla pieszych, każdy dzien ma znaczenie robi się coraz 

cieplej ? 

Piotr Ligas Kierownik planujemy zakończyc realizację zadania do końca kwietnia. 

 

Radny Radosław Jankiewicz zadał pytania dotyczące: 

1. Brak przejścia dla pieszych ul. Lipowa przy nowym osiedlu i nie ma tam chodnika i 

przejścia. 

2. Kwestia doświetlenia lampy ul. Radnosna i skrzyżowania z bajeczną gdzie lampa stoi 

nieużywana i ona nie ma chyba nawet podłączenia i to przejście jest w ogóle nie 

doświetlone i ludzie są w tym miejscu niewidoczni jak jadą auta. Czy nie można cos zrobić 

żeby to przejście doświetlić? 

Odpowiedzi na pytania udzielił Piotr Ligas Kierownik jeżeli chodzi o 1 pytanie to przejście też jest 

już zaprojektowane ale realizacja chwilowo jest wstrzymana ze względu na powiat który 

przebudowuje ulice Lipową od strony Karwian aż do skrzyżowania z ulica Chabrową. Odnośnie 

doświetlenia przejścia to jest to przestażała lampa nie nadająca się już do niczego. Pracujemy nad 

tym tem,atem, chcemy zrobic tam doświetlenie – jest to droga powiatowa więc powiat musi podjąć 

temat. 

 

Radny Radosław Jankiewicz odnosnie ulicy Bajecznej – ustalenia z powiatem trwają długo czy 

nie można wykonać tego oświetlenia od naszej strony terenu gminnego? 

 

Odpowiedzi na pytania udzielił Piotr Ligas Kierownik można wykonać takie zadanie które też nie 

potrwa krótko i wymaga projektu. 

 

Radna Elżbieta Regulska rozpoczyna się budowa w Bialanach Wrocławskich na ul. Bocznej co 

tam będzie bodowane czy to będzie mieszkaniówka?  

Odpowiedzi na pytanie udzielił Piotr Ligas Kierownik z tego co wiemy to będzie część 

mieszkaniówki i jeden budynek usługowy. Nie jest to dla nas wygodna inwestycja ze względu na 



droge która tam jest, jesteśmy w trakcie rozmów z deweloperem.Jest to budowa która będzie 

powodowała jakieś ograniczenia oraz zniszczenia. 

Radna Elżbieta Regulska ponieważ ta ulica jest bardzo wąska czy ten odcinek około 20 metrów 

wyjazd z ulkicy bocznej w stronę słoneczną czy można zrobić tam chodnik? 

Piotr Ligas Kierownik jest tam taka możliwość w zeszłym roku przejelismy tam część gruntów od 

strony kościoła w kierunku ulicy Bocznej. Mamy w zdaniu budowa dróg osiedlowych w Bielanach 

Wrocławskich w miesiącu kwietniu jak już będziemy po przygotowaniach przetargowych będziemy 

rozmawiać. 

 

Radny Adrian Łukowicz zadał pytania dotyczące: 

1. Zmiana chociaż czasowo oświetlenia na jaśniejsze – wymiana chociaż żarówek przy 

lampach które bardzo słabo świecą – ulice Bajeczna i Radosna, wymiana na jaśniejsze 

żarówki poprawi bezpieczeństwo. 

2. Wysoka i Bielany Wrocławskie są połączone z Wrocławiem od strony kleciny jest ściezka 

rowerowo-piesza w sąsiednich gminach są wyznaczone miejsca gdzie można zostawiać 

rowery miejskie i hulajnogi. Czy ktokolwiek prowadził takie rozmowy odnośnie miejsce 

gdzie można wyznaczyć na pozostawianie i odbieranie rowerów miejskich w celu 

ułatwienia komunikacji. 

Do pytania  odniósł się Piotr Ligas Kierownik działamy w tym temacie oświetlenia. 

Do pytania odnośnie miejsc gdzie można pozstawiać i odbierać rowery i hulajnogi odniósł się Rafał 

Krasicki Kierownik. 

 

25. Wnioski i sprawy różne. 

Brak. 

 

26. Komunikaty Przewodniczącego. 

1. Termin złożenia oświadczeń majątkowych – 30.04.2021 r. 

2.Termin kolejnej sesji – informacja zostanie przekazana. 

 

27. Zakończenie obrad. 

 

11:40 

Przewodniczący 

Rady Gminy Kobierzyce  Henryk Łoposzko 

 

Przygotował(a): Kamila Izraelska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 

 

 

 

 


